
SN ma wątpliwości dot. ustalania stawek za
urzędówki dla adwokatów
"Sąd Najwyższy zastanawia się, czy celowe jest wprowadzanie proponowanej przez resort
sprawiedliwości nowej metody ustalania wysokości urzędówek, skoro jej zastosowanie w
praktyce niewiele zmieni obecną sytuację. Swoje wątpliwości przedstawił w opinii do
projektu rozporządzenia dotyczącego stawek adwokackich i radcowskich za prowadzenie
spraw z urzędu" - czytamy w artykule red. Anny Krzyżanowskiej w dzisiejszym Dzienniku
Gazecie Prawnej.

Zachęcamy do lektury: (czytaj artykuł na stronie DGP)
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